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Inleiding 

De toeristische kern Arcen heeft een grote aantrekkingskracht op externe bezoekers, hierdoor 

komt de leefbaarheid onder druk te staan tijdens evenementen en gedurende het seizoen i.v.m. 

de beperkte openbare parkeercapaciteit in en rondom de kern. Er is voldoende capaciteit 

aanwezig op private grond bij de Kasteeltuinen als onderdeel van het Limburgs Landschap, dit 

buiten de grote evenementen. Er heeft in gezamenlijk overleg met het Limburgs Landschap en 

de Gemeente Venlo gespreksverkenning plaats gevonden naar de potentiële mogelijkheden om 

deze problematiek aan te pakken. Met de vragen en de mogelijkheden naar een uitwerking, 

worden hierover nu gespreken gevoerd.

Uitdaging

De vraag is nu wat is er gebeurd tot nu toe en hoe versnellen we dit dossier om tot een 

gezamenlijk gedragen oplossing te komen?

Welke acties zijn ondernomen

 Er is overleg tussen de Gemeentelijke ambtelijke organisatie en de Kasteeltuinen.

 Waarbij er in samenwerking met de kasteeltuinen, alle vragen en potentiële 

mogelijkheden onderzocht en besproken en gedeeld zijn met de beide partijen. 

 Vanaf midden september is dit bestudeerd en behandeld door de directie van de 

Kasteeltuinen en hierna is er weer overleg geweest met de Gemeente Venlo. Waarbij er 

in de mogelijkheden de mindere zijn afgevallen. Maar waarbij er enkele kansrijke 

mogelijkheden nog verder uitgewerkt en verder verfijnd moeten worden. 

 Inmiddels zijn er vervolgafspraken gemaakt voor medio november ’23 met de directie 

van de Kasteeltuinen.
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Aantal potentiële mogelijkheden dat voor ligt

Er liggen in totaal meerdere potentiële mogelijkheden, waarbij er nu enkele meer aanspreken 

aan de partijen. Deze worden nu verder meegenomen om tot concretere voorstellen te 

komen. 

Vervolgacties

 Concreet nu is de vervolgafspraak met directie Kasteeltuinen medio november ’23 om tot 

een consensus te komen in de mogelijkheden, om voorstellen verder te verfijnen en tot 

een gezamenlijk gedragen voorstel te komen.

 In deze gaan wij de raad natuurlijk informeren en op de hoogte houden van de 

ontwikkelingen. Waarbij het de verwachting is dat in eerste kwartaal 2024 wij u volledig 

kunnen informeren over de uitkomst van deze gespreken.

Conclusie

Er is nu nog geen overeenstemming maar er is progressie in het traject om tot een oplossing te 

komen. Waarbij het tijdspad afhankelijk is van de uitkomst van deze gesprekken.
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